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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katali n
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mi a helyzet a veszprémí onkológia központ pályázati kiírásával ?
címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr .
Székely Tamás miniszter úrhoz .

Kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Engedje meg, hogy néhány idézetet ajánljak figyelmébe, hogy válaszához
ne kelljen keresgélnie :

1. 2006 .10 .16 . Dr. Molnár Lajos egészségügyi miniszter válasza
Lasztovicza Jenő képviselő azonnali kérdésére :

„Szeretném önt tájékoztatni, hogy a vonatkozó uniós jogszabályo k
értelmében nagyprojektként a veszprémi projekt nem szerepelhet ,
mert a beruházás nagysága nem éri el a nagyprojekteknél előírt
12,7 milliárd forintos összeget . Ez azonban nem jelenti azt, hogy ne
kiemelten szerepelne abban a programban a veszprémi onkoterápiá s
központ, amit úgy hívunk - és az egyik legnagyobb projektje lesz a z
egészségügy átalakításának -, hogy korszer ű regionális onkológia i
hálózat kialakítása . Ez egy egységes, a szakma által kidolgozott, a z
egész országra kiterjedő, a daganatos betegeknek jobb ellátást
biztosító, valóban nagy projekt, és ennek része lesz, kiemelt része a
veszprémi onkoterápiás központ . Csináljuk meg együtt, hogy miné l
hamarabb és minél jobb legyen, január 2-ától pedig lehet pályázni . ”

2. 2008 .02 .15 . Dr. Kincses Gyula egészségügyi minisztériumi
államtitkár válasza Lasztovicza Jen ő és Kovács Zoltán képvisel ő k
interpellációjára :



„Alapvető célunk az igazságos hozzáférés kialakítása az onkológiában ,
és ezt csak a centrumok tudják megtenni, ami minden régióba n
egyformán kell hogy a betegellátást szolgálja .

Itt már a konkrét válaszra térek át, képvisel ő úr. Ezt a centrumot
továbbra is Veszprémben képzeljük el, tehát nincs semmilyen alapja
annak, hogy itt valami elbizonytalanodás van, nem tudom, hogy milyen
hírek azok, amelyek itt különböz ő kérd őjeleket tettek emellé . Azok a
döntések, amelyek a régióban az onkológia szükségességét kimondtá k
és erre a helyre mondták, a mai napig változatlanul érvényben vannak .
Ebből következik, hogy ha egy európai uniós pályázat kapcsá n
kormányzati döntéssel fog egy centrum megépülni, akkor
természetesen a társadalombiztosítás ezt finanszírozni fogja, tehá t
ebben is pozitív választ tudok adni .

Hogy mikor kerül a pályázat kiírásra? E tekintetben sajnos, tényle g
csúszásban vagyunk, hiszen az EU-források lehívása nem tisztán a
tárca kompetenciája, ennek a menetrendjébe csak részlege s
beleszólásunk van, Ebben a félévben kiírásra kerül a pályázat, illetv e
ennek a megvalósításának a lehetősége, és várhatóan 7 milliárd ebbe n
az évben és utána másik 7 milliárd fog erre a témára rendelkezésr e
állni . ”

Tényként megállapítható, egy a pályázat minden ígéret ellenére ne m
került kiírásra .

Kérdezem tehát :

• Miért nem került a pályázat kiírásra ?
• Várható-e, ha igen mikorra ?
• Ki a felelőse a határid ők elmulasztásának?
• Üzemeltetéséhez szükséges társadalombiztosítási befogadás a

megtörténik-e?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . július 3 .

Dr . Kovács Zoltá n
országgyű lési képviselő
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